



The Hebe Haven Yacht Club Limited 白沙灣遊艇會
10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, N.T. Hong Kong
香港 新界 西貢 白沙灣 西貢公路10咪半
電話 T: (852) 2719 9682
www.hhyc.org.hk

17 April 2025

NOTICE TO MEMBERS
Menu Changes in the Club's Restaurant

Dear Members,

Many of you will already have noticed that there has been a radical overall of the menu in the Club's restaurant.

This change has come about for two primary reasons: **first**, to reduce the number (and cost) of the FnB staff following the Club recording an unprecedented losses of approx. \$6 million on FnB in the 2024/25 financial year, and **second**; to adapt to the reduced kitchen area that will result from the resumption of the back of kitchen area for the Hiram's Highway road widening project at the end of May 2025.

The following approach has been adopted:

- 1) cut down the dishes on the a la carte menu to those items that were frequently ordered, albeit improving the quality of those remaining items (to be reviewed every 3 months);
- 2) have a new "Snacks and Appetisers" menu;
- 3) have a new "Weekly Specials" menu, that will change every two weeks.

The above arrangement has been in operation for two weeks and has received many positive comments. Inevitably, however, not everyone is happy with the changes, with the primary complaints seemingly aimed at the reduction in the number of dishes.

While it is unsustainable to return to the previous arrangement of having an a la carte menu with 70+ dishes, we would very much appreciate your constructive feedback on the menu changes with a view to making improvements to the new approach as set out above. In this regard, we encourage you to use the "Suggestion Book" in the restaurant that our FnB Committee, consultant and manager will review on a regular basis.

Best regards,

Sonny Payne
Commodore



The Hebe Haven Yacht Club Limited 白沙灣遊艇會
10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, N.T. Hong Kong
香港 新界 西貢 白沙灣 西貢公路10咪半
電話 T: (852) 2719 9682
www.hhyc.org.hk

會員通告

會所餐廳菜單更新

尊貴的會員：

相信大家都留意到，會所餐廳的菜單已經更新。

更新菜單主要有兩個原因。其一，是由於會所餐飲部在2024/25年財政年度錄得前所未有的虧損（約600萬港元），本會需要裁減部分餐飲部員工，以減少成本。其二，是為了適應由2025年5月底開始，因為受西貢公路擴寬工程影響，導致廚房工作面積減少。

因此，本會已採取以下方法：

- 1) 減少單點菜單的菜式，只保留比較受歡迎的菜餚，同時提高菜餚的品質（每3個月審查一次）；
- 2) 新增加「小吃和開胃菜」菜單；
- 3) 新增加「每週精選」菜單，每兩週更新一次。

上述安排已實施兩週，得到不少正面評價。然而，並非所有人都對這些變更感到滿意，主要是抱怨菜餚種類減少。

雖然恢復提供以前70多種菜餚的單點菜單是不可持續的，但我們非常感謝您對更改菜單的建設性反饋。我們鼓勵您將意見寫在位於餐廳內的「意見書」上，我們的餐飲委員會、顧問和經理將會定期查閱。

此致

Sonny Payne

會長

2025年4月17日